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Wolbert Meijer

Van: Griffie
Verzonden: woensdag 15 februari 2023 09:01
Aan: Wolbert Meijer
Onderwerp: FW: Formulier ingevuld:  "Agenderingsverzoek"
Bijlagen: ingevuld_formulier.xml

Opvolgingsvlag: Opvolgen
Vlagstatus: Met vlag

 
 

Van: Griffie Groningen <geenantwoord@gemeenteoplossingen.nl>  
Verzonden: dinsdag 14 februari 2023 23:43 
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 
Onderwerp: Formulier ingevuld: "Agenderingsverzoek" 
 
Referentie: GRO167640673832  

Overzicht van gegeven antwoorden 
vraag antwoord 

Fractie(s): D66, Student en Stad, VVD, Stadspartij100%voorGroningen 
Leden: Jim Lo-A-Njoe, Karoline de Groot, Rik Heiner, Amrut Sijbolts 
Portefeuillehouder(s): Inge Jongman en Carine Bloemhof 
Contactambtenaar: Christian van Ginneke 
Onderwerp (max. 10 woorden) Programmatische keuzes Kardinge 
Doel van de agendering Meningsvorming 

Aanleiding (max. 100 woorden) 

Het college heeft op 8 februari haar ideeën voor de gebiedsvisie voor Kardinge met 
de raad gedeeld in een beeldvormende sessie. De raad heeft daarna echter nog 
geen wensen en bedenkingen bij de gebiedsvisie kunnen meegeven aan het college. 
 
De gebiedsvisie bevat ook programmatische keuzes en afwegingen voor de 
toekomstontwikkeling van Kardinge. Gezien de omvang en impact van de 
gebiedsvisie, is het wat betreft de indieners gewenst dat de raad haar wensen en 
bedenkingen kan uiten over de programmatische keuzes, alvorens het college in 
maart 2023 overgaat tot vaststelling van de programmalijnen in de gebiedsvisie 
Kardinge. 

Bespreekpunten (alleen in geval 
van meningsvorming, max. 200 
woorden) 

Wensen en bedenkingen van de raad gewenst t.a.v. de volgende punten uit de 
programmatische verkenning: 
1: Wat vind de raad van de tot nu toe gemaakte programmatische keuzes? 
2: Uit bezoekersdata blijkt dat de bewoners van de omliggende Noordelijke wijken 
relatief weinig gebruik maken van de ijsbaan en ijshal, maar tegelijkertijd wordt 
gesteld dat de vitaliteitscampus Kardinge er vooral ook moet komen om de vitaliteit 
van juist deze bewoners positief te beïnvloeden. Dat roept de vraag op of er wel 
voldoende ingezet wordt op sporten die daadwerkelijk aansluiten op de behoeften 
van de bewoners van de Noordelijke wijken. In welke mate wordt er wat betreft de 
raad voldoende ruimte gemaakt voor nieuwe ontwikkelingen die aansluiten op de 
behoefte van deze bewoners, zoals b.v Urban Sports, in de gebiedsvisie? 
3: Hoe beoordeeld de raad de ecologische footprint van de ijsbaan en de ijshal? Met 
de opwarming van het klimaat zal de energievraag alleen maar verder toenemen. 
4: De Vitaliteitscampus lijkt vooral een MBO-campus te worden. De Zernikecampus 
blijft een Hoger Onderwijs campus. Wat vindt de raad ervan dat met deze visie de 
studenten opnieuw fysiek gescheiden worden naar opleidingsniveau en elkaar 
daardoor niet tegenkomen in hun onderwijs- en sportomgeving? 
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Overzicht van gegeven antwoorden 
vraag antwoord 

Voorgestelde wijze van 
bespreking / invulling van de 
bijeenkomst (max. 50 woorden) 

Meningsvormende sessie resulterend in wensen en bedenkingen aangaande de 
programmatische keuzes en afwegingen binnen de gebiedsvisie. 

Benodigde tijd (naar 
verwachting) 90 minuten 

Gewenst / voorzien vervolg Wensen en bedenkingen van de raad worden meegenomen in de besluitvorming 
van het college. 

Uiterste datum van agendering 22-03-2023 

Vanwege (...) MV-bespreking alvorens college over gaat tot collegebesluit vaststelling gebiedsvisie 
Kardinge. 

 


